

**From:** Rapunzel Onlineshop <shop@rapunzel.de>  
**Date:** Wed 23 Jun 14:15:41 2021  
**To:** nacho@lascartasdelavida.com  
**Subject:** New Adjustment in Rapunzel webshop (B2C)

bg image(#ffffff;margin:0;padding:0;)

[rapunzel-1]

NEWSLETTER

New Adjustment in Rapunzel webshop (B2C)

Adjustment in Rapunzel webshop

New regulation for EU online shopping valid from 01 July 2021

This is new: From 1st of July, new legal regulations for the importation of goods from outside the EU (e-commerce directive) will apply.

Due to the tax changes resulting from this new reform, the Rapunzel webshop will unfortunately only deliver to end consumers in Germany and Austria from 1st of July.

We would like to keep doing business in Europe via the Rapunzel webshop. However, as a trader we have to observe many laws and tax regulations, especially when shipping to private customers abroad - it's not always that easy...

Nevertheless, this does not mean the end to your enjoyment of Rapunzel products. You will still be able to get the usual Rapunzel quality at your local organic retailer and via Rapunzel's distribution partners.

You can find out where to buy Rapunzel organic products here:  
<https://www.rapunzel.de/en/foreign-distributors.html>

We thank you for your loyalty!

Greetings from the Rapunzel webshop team

\*\*\*

Neue Regelung zum EU-Onlinehandel gültig ab 01. Juli 2021

Das ist neu: Ab 01. Juli gelten neue gesetzliche Regelungen für den Onlinehandel im EU-Ausland (E-Commerce-Richtlinie).

Aufgrund der steuerlichen Änderungen, die sich durch diese neue Reform ergeben, liefert der Rapunzel Webshop ab dem 1. Juli leider nur noch an Endverbraucher in Deutschland und Österreich.

Gern würden wir Sie über den Rapunzel Webshop europaweit erreichen.

Als Händler müssen wir aber, vor allem beim Versand an Privatkunden ins Ausland, viele Gesetze und steuerrechtliche Regelungen beachten - das ist nicht immer so einfach...

Das heißt für Sie aber nicht, auf Rapunzel Produkte zu verzichten. Im Bio-Fachhandel vor Ort und über die Rapunzel Vertriebspartner erhalten Sie weiterhin die gewohnte Rapunzel Qualität.

Wo es die Rapunzel Bio-Produkte gibt, erfahren Sie hier:  
<https://www.rapunzel.de/vertriebspartner-ausland.html>

Wir danken Ihnen für Ihre Treue!

Es grüßt Sie das Rapunzel Webshop-Team

Kontakt | Impressum

\* Alle Preise inkl. gesetzl. Mehrwertsteuer zzgl. Versandkosten, wenn nicht anders beschrieben.

© 2021 Rapunzel Naturkost GmbH

⇒ Vom Newsletter abmelden

⇒

[5492]